
ACTA NÚM. 190 
 
Membres assistents: 
Ernesto Castaños Moreno 
Digna Maria Couso Lagaron 
Rafel Escribano Carrascosa, president 
Ester Fernández Gimeno 
Míriam Giménez Dapena 
Jesús Giraldo Arjonilla 
Alba Hernández Bonilla 
Miguel Hernandez Cabrera 
Assumpció Malgosa Morera 
Jose Luis Muñoz Moreno 
Susana Navas Navarro 
Joan Orobitg Huguet 
Sonia Parella Rubio 
Josep Pastor Milán 
Clara Penas Pérez 
Elisabeth Pladevall Ballester 
Xavier Ramos Morilla 
Alejandro Rialp Criado 
Daniel Rico Camps 
Susana Subirà Álvarez 
Olga Torres Hostench 
Ramón Vilanova Arbós 
Pere Ysàs Solanes 

A Bellaterra, a les 09.34 h del dia 28 de 
gener de 2025, es reuneixen en sessió 
ordinària, a la sala de Juntes del Rectorat 
i sota la presidència del vicerector de 
Personal Acadèmic, Rafel Escribano 
Carrascosa, els membres de la Comissió 
de Personal Acadèmic assenyalats al 
marge. 

 
S’ha excusat d’assistir a la reunió Isidre Gibert González, Salvador Navarro Soto i Alex 
Pérez Sánchez 
 
No assisteix a la reunió Cristina Madrid Sandín. 
 
Hi actua com a membre de suport Natividad Ramajo Hernández, delegada del rector per 
a la Programació Docent i Juan Antonio Alcaide Romero, cap de l’Oficina de Qualitat 
Docent.  
 
Hi actua, com a secretària, Montse Tarjuelo Jacas, lletrada del Gabinet Jurídic de la UAB. 
 
 
Ordre del dia  
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe del vicerector de Personal Acadèmic.  
3. Aprovació de concursos de PDI dels cossos docents universitaris. 
4. Aprovació de concursos de PDI laboral. 
5. Aprovació del número de sorteig per determinar els membres dels tribunals de places 
de PDI. 



6. Aprovació de la convocatòria d'avaluació de l'activitat docent del professorat (tram 
autonòmic) per períodes vençuts fins el 31/12/2024. 
7. Renovació parcial de la composició de les comissions d’avaluació de l’activitat docent 
del professorat de la UAB. 
8. Assumptes de tràmit:  
8.1 Col·laboradors docents nomenats al novembre de 2024. 
8.2 Modificacions de concursos. 
9. Torn obert de paraules. 
 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió.  
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda aprovar l’acta del dia 28 de 

novembre de 2024. 

 

2. Informe del vicerector de Personal Acadèmic.  
 

El vicerector de Personal Acadèmic inicia el seu informe i explica les dades de l’oferta 

d’ocupació pública per al 2025: 66 baixes a efectes de taxa de reposició, 20 baixes per 

promoció de TU a CU, 19 baixes per promoció d’agregat a CC i 2 baixes per promoció de 

PDI contractat a PDI funcionari, són 107 el total de vacants per taxa de reposició estatal, 

i si s’afegeix el 120% de la taxa de reposició resulten 128,4 que dona el total d’efectius 

de la taxa de reposició. A continuació explica que d’aquestes 128 places es reservarà un 

15% (19 places) a personal investigador amb I3, 4 places de reserva a investigadors 

permanents, i queden 105 places per agregats, titulars d’universitat, catedràtics 

d’universitat i catedràtics laborals. Per promoció 50 places per catedràtics d’universitat i 

catedràtics laborals i 10 places de lectors Serra Húnter. 

 

A continuació informa sobre el programa Maria Goyri i explica que s’ha demanat a la 

Direcció General d’Universitats (DGU) de la Generalitat considerar les 108 places de 

lector ja convocades des del febrer del pla de xoc, com a places incorporades al programa 

Maria Goyri, i convocar 60 noves places dins d’aquest programa. Amb 168 places es 

superarien en 12 les 156 places permeses, però es va acordar amb la DGU que aquestes 

places de més  a més es podrien finançar  amb recursos propis o de la resta de places del 

pla de xoc del 2025, o compensar-les per renuncies.  

 

Tot seguit informa el vicerector sobre la priorització de les noves places de professorat 

lector, explica que són 70 places: 50 places de professor lector UAB, 10 places per 

professor lector Serra Húnter  i 10 places per titulars i agregats ex investigadors amb R3. 



Aquestes 70 places s’han de sumar a les ja distribuïdes al setembre. Comenta que fins 

ahir havia temps per contestar sobre les places reservades a investigadors amb R3, i la 

majoria de departaments ha respost ja, i es podia acceptar, renunciar o canviar per una 

plaça lector Serra Húnter. Explica que ahir també  era el darrer dia per contestar respecte 

a les places de lectors Serra Húnter, i nomes es podia acceptar o renunciar. Explica que 

s’han rebut molts correus amb dubtes, que s’han intentat anar responent i aclarint. 

 

A continuació explica que pel que fa a la compatibilitat dels professors substituts, aspecte 

que s’ha anat comentant en moltes sessions d’aquesta Comissió, l’Oficina de Conflictes 

d’Interessos ja va manifestar que s’equiparava a efecte d’incompatibilitats la figura del 

professor associat amb la del professor substitut i també ha fet la mateixa equiparació la 

DGU de la Generalitat respecte al  seu personal.  

 

Tot seguit informa sobre el pla Serra Húnter Senior, que és un programa per contractar 

professorat distingit, que han de procedir d’institucions estrangeres i ha de significar una 

incorporació de talent i lideratge rellevant en el seu àmbit per al sistema universitari 

català. Les persones adscrites han d’acreditar mèrits acadèmics de nivell elevat, una 

àmplia experiència docent i investigadora internacional. A nivell de tot el sistema català 

es van rebre 15 propostes i dues eren de la UAB: la doctora Dolors Armenteras Pascual i 

el doctor Víctor Francisco Sánchez Silva. 

 

Sobre la posada en marxa de la plataforma creada per a tramitar la sol·licituds dels 

permisos del PDI explica que s’estan fent proves ja que sembla que hi ha un camp erroni, 

es calcula que durant el mes de març pugui estar operativa. 

 

Finalment explica que el dia 22 de gener l’Oficina del Govern de les Dades de forma 

telemàtica va fer una presentació sobre la fitxa del professorat, ahir es va publicar la fitxa 

i va començar el període de revisió, en el que es podran presentar al·legacions fins al 4 

de febrer. Vol agrair a l’Oficina del Govern de les Dades l’esforç que han fet per agilitzar i 

simplificar el procés.  També explica que es va presentar des de l’Oficina de Programació 

Docent el procediment d’assignació de recursos de professorat no permanent, es va fer 

de forma telemàtica, es  va explicar com els departaments assignen els recursos d’aquest 

professorat, vol agrair a l’esmentada oficina la feina feta. Ambdues presentacions estan 

a la intranet publicades.  

 

A continuació s’inicia un torn d’intervencions en el que es demana per la reestructuració 

que s’han fet a la UPAC, es demanen aclariments respecte al  programa Serra Húnter 

Senior i pel les places de lector Serra Hunter. 

Sobre la UPAC la vicegerent de Persones explica que la UPAC és una unitat que està dins 

l’Àrea de Gestió de Persones, i fins ara la UPAC gestionava la contractació del PDI, la vida 

laboral del PDI, la selecció i tots els contractes finançats per projectes, tant els de 



projectes com els de convocatòria (Beatriz de Galindo, etc). Explica que tot això es 

continuarà portant igual des de la UPAC, i només la part de  selecció del PDI, la part del 

procés administratiu, passarà a la unitat de selecció dins de la mateixa Àrea de Gestió de 

Persones.  

 

Respecte al programa  Serra Húnter sènior es demana si es va informar a tots els 

departaments, i es comenta que sí, que es va enviar a tots els departaments la 

informació i calendari d’aquest programa. En relació al programa Serra Hunter el 

vicerector comenta que ha parlat amb el director del programa per intentar escurçar 

terminis, ja que aquest període tan llarg no el fa atractiu pels departaments, explica que 

continuarà insistint en aquesta direcció.  

 

3. Aprovació de concursos de PDI dels cossos docents universitaris. 
 
El vicerector presenta la documentació de les places que es presenten a aprovació.  
 
La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda: 

Primer.- Aprovar les convocatòries de places PDI dels cossos docents universitaris, de 

conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon. Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic l'execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 
4. Aprovació de concursos de PDI laboral.  
 
El vicerector presenta la documentació de les places que es presenten a aprovació.  
 
 
La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda: 

Primer.- Aprovar per assentiment les convocatòries de places PDI laboral, següents, de 

conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon.- Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic l'execució i el seguiment 

d’aquests acords. 

 

Punt 5. Aprovació del número de sorteig per determinar els membres dels tribunals de 
places de PDI. 
 
 
El vicerector recorda que la determinació del sorteig per a conformar els membres dels 

tribunals de places del PDI es va acordar per aquesta Comissió de Personal Acadèmic en 

data 23 de gener de 2024 i en aquell moment també es va realitzar el sorteig 



corresponent a l’any 2024 i ara caldria fer el mateix per a l’any 2025. Per això es fa el 

sorteig amb l’aplicació Random Number Generation que es projecta a la sala i al sorteig 

surt el número 5.963 que servirà per escollir el membre titular i suplent de 

l’àrea/especialitat de coneixement de la plaça i surt el número 2.949. per al titular i 

suplent de l’àrea/especialitat afí.  

 

La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda: 

Primer. Aprovar els números de sorteig per determinar els membres dels tribunals de 

places de PDI per l’any 2025: el número 5.963 servirà per escollir el membre titular i 

suplent de l'àrea/especialitat de coneixement de la plaça, i el número 2.949 per al 

titular i suplent de l’àrea/especialitat afí. 

Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l'execució i el seguiment 

d’aquests acords.  

 
6. Aprovació de la convocatòria d'avaluació de l'activitat docent del professorat (tram 
autonòmic) per períodes vençuts fins el 31/12/2024. 
  

El vicerector de Personal Acadèmic dona la paraula al vicerector d’Estudis i de Qualitat 

que abans d’iniciar el tractament d’aquest punt de l’ordre del dia vol donar la benvinguda 

al nou cap de l’Oficina de Qualitat Docent, Juan Antonio Alcaide que substitueix l’anterior 

cap de l’Oficina, Mari Pau Domínguez que es va acomiadar d’aquesta Comissió en 

l’anterior sessió d’aquesta Comissió.  

El vicerector presenta la convocatòria que es presenta a aprovació i explica que és 

pràcticament igual que la de l’any anterior i  només es diferència en les parts en que es 

va modificar el procediment per fer més àgil el procés en tots els passos que abans 

passaven per aquesta Comissió i ara el seguiment correspon al propi vicerectorat 

d’Estudis i Qualitat i al final del procés s’informarà a aquesta Comissió de Personal 

Acadèmic.   

A continuació s’inicia un torn d’intervencions en la que es demana si el PDI laboral pot 

presentar-se als trams nacionals. També es fa notar que el mínim de docència de 30 

crèdits no es pot complir en el cas del Personal Investigador en Formació (PIF) que han 

de fer 18 crèdits en 4 anys. Es demana que es tinguin en compte els cursos de formació 

en àrees d’investigació.  

La vicegerent de Persones comenta que ANECA i AQU són agencies avaluadores, ANECA 

per funcionaris i AQU per laborals, però després els diners per pagar aquests trams 

arriben de la Generalitat, independent de qui els avaluï. El vicerector d’Estudis i Qualitat 

explica que al febrer es farà una reunió informativa per tothom que es presenti a aquesta 

convocatòria.  



Sobre el mínim de docència establert per a poder presentar-se a la convocatòria 

comenta el cap de l’Oficina de Qualitat Docent que això no ho pot modificar la Universitat 

és un mínim que estableix AQU.  

Sobre la consideració dels cursos de formació, el vicerector de Formació i Innovació 

Docent explica que a la Comissió d’Afers Acadèmics del 4 de desembre es va fer una 

revisió del pla de formació per al PDI, i s’incorpora com a novetat una taula de 

convalidacions, i un altre element és començar a treballar en el reconeixement de la 

formació, en els concursos del PDI o en els trams d’avaluació docent.  

La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda: 

Primer. Aprovar la convocatòria d’avaluació de l’activitat docent per optar a la 

retribució addicional del tram de docència autonòmic o per tramitar la certificació 

docent del professorat funcionari i contractat de la UAB per períodes vençuts fins el 

31/12/2024. 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i Qualitat l’execució i el seguiment d’aquest 

acord. 

 

7. Renovació parcial de la composició de les comissions d’avaluació de l’activitat docent 
del professorat de la UAB 
 

El vicerector d’Estudis i de Qualitat presenta aquest punt i explica que periòdicament es 

renoven aquestes comissions d’avaluació i es van mantenint membres antics per tal que 

es vagi fent relleu de la informació.  

A continuació s’inicia un torn d’intervencions en la que es fa notar que a la composició 

de la comissió de salut, hi ha PDI que no és d’àmbits pròpiament de salut com professorat 

del departament de psicologia bàsica, evolutiva i de l’educació. Es comenta que hi ha 

departaments que nomes és una àrea de coneixement i hi ha departaments que 

involucren vàries.  També es proposa que per no afectar al calendari de la convocatòria, 

aprovar la composició de les comissions tal com s’ha presentat però s’hauria d’evitar que 

hi hagi dues persones de la mateixa àrea de coneixement, si intervenen alhora titular i 

suplents. S’entén que els fronteres son imprecises, ja que hi ha àrees que segons quines 

classificacions estan en un àmbit i en depèn quines estan en una altre, potser de cara a 

futur es podria revisar.  

El vicerector d’Estudis i de Qualitat agraeix les intervencions i que es proposi aprovar la 

composició per no afectar el calendari, però es compromet a revisar aquest assumpte i 

buscar una solució. 

La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda: 



Primer.- Aprovar la renovació parcial de la composició  de les Comissions d’Avaluació 

per a l’avaluació de l’activitat docent del professorat de la UAB. 

Segon.- Encarregar al vicerector d’Estudis i Qualitat l’execució i el seguiment d’aquest 

acord. 

 

8. Assumptes de tràmit:  
 
8.1 Col·laboradors docents nomenats al novembre de 2024. 
 
El vicerector informa sobre el col·laboradors de docència nomenats al mes de novembre 

d’acord amb el que preveu el Reglament de Personal Acadèmic per desenvolupar la seva 

activitat professional fora de l’àmbit acadèmic  de la UAB i que col·laboren ocasionalment 

o permanentment amb la Universitat de forma desinteressada mitjançant la realització  

d’activitats docents, i sense tenir vinculació laboral amb la universitat.  

A continuació s’inicia un torn d’intervencions en el que es demana si les hores que fa el 

col·laborador docent, sense cap contraprestació econòmica, si es resten de la dotació de 

l'any següent. La delegada del rector per a la Programació Docent explica que no es 

compta per la docència que es té programada.  

Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 

Primer. Donar-se per assabentats del reconeixement com a col·laboradors docents en 

les diverses modalitats previstes al Reglament de Personal Acadèmic dels professionals 

que consten a l’annex adjunt. 

Segon. Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment 

d’aquests acords. 

 

8.2 Modificacions de concursos. 
 

El vicerector de Personal Acadèmic presenta les modificacions dels concursos.  

Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 

Primer. Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 

doctor/lector de de referència LEC366/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/14), 

Àrea de coneixement: Antropologia Física i Departament de Biologia Animal, de 

Biologia Vegetal i d'Ecologia en el següent sentit: 

Comissió titular 

Presidència titular - Javier Núñez de Murga - Universitat de València 



Vocalia titular - Nuria Fernández Rodríguez - Universidade da Coruña 

Secretària titular - Xavier Jordana Comin - Universitat Autònoma de Barcelona 

Comissió suplent 

Presidència titular - Jose Angel Peña García - Universidad del País Vasco/Euskal Herriko 

Univertsitatea (UPV-EHU) 

Vocalia titular - María Dolores García García - Universidad de Murcia 

Secretària titular - Fernando García del Pino - Universitat Autònoma de Barcelona 

  

Segon. Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 

doctor/lector de de referència LEC350/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/14), 

Àrea de coneixement de Història i Institucions Econòmiques i Departament 

d’Economia i Història Econòmica, en el següent sentit: 

Comissió titular 

Presidència titular - María Ángels Pons Brias - Universitat de València 

Vocalia titular - Francisco José Delgado Rivero - Universidad de Oviedo 

Secretària titular - Roser Nicolau Nos - Universitat Autònoma de Barcelona 

Comissió suplent 

Presidència titular - Jerònia Pons Pons - Universidad de Sevilla 

Vocalia titular - Daniel Díaz Fuentes - Universidad de Cantabria 

Secretària titular - Montserrat Llonch Casanovas - Universitat Autònoma de Barcelona 

  

Tercer. Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 

doctor/lector de de referència LEC374/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/13),  

en el següent sentit: 

Categoria de la plaça: Lector/a 

Convocatòria: 2024/D/LEM/CL/13 

Referència del concurs: LEC374/2024 

Identificador de la plaça: ALE00677 

Departament: Art i Musicologia 

Àrea de coneixement: Música 



Perfil docent i investigador: Notació musical II i Patrimoni musical 

Comissió titular  

Presidència titular - Maria Josefa Cuesta García de Leonardo - Universidad de Castilla-

La Mancha 

Vocalia titular - Juan Peruarena Arrengui - Universidad de Valladolid 

Secretària titular - Lídia López Gómez - Universitat Autònoma de Barcelona 

Comissió suplent 

Presidència titular - Fernando Cruz Isidoro - Universidad de Sevilla 

Vocalia titular - Magda Polo Pujadas - Universidad de Barcelona 

Secretària titular - Silvia Martinez Garcia - Universitat Autònoma de Barcelona 

  

Quart. Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 

doctor/lector de de referència LEC358/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/15), 

i  en el següent sentit: 

Categoria de la plaça: Lector/a 

Convocatòria: 2024/D/LEM/CL/15 

Referència del concurs: LEC358/2024 

Identificador de la plaça:  ALE00661 

Departament: Didàctica de la Llengua i la Literatura, i de les Ciències Socials 

Àrea de coneixement: Didàctica de les Ciències Socials 

Perfil docent i investigador: Didàctica de les ciències socials i Ensenyament i 

aprenentatge del coneixement del medi social i cultural 

Comissió titular 

Presidència titular - Antonio Pantoja Chaves - Universidad de Extremadura 

Vocalia titular - Maria Isabel De Vicente-Yagüe Jara - Universidad de Murcia 

Secretària titular - Emilee Moore de Luca - Universitat Autònoma de Barcelona 

Comissió suplent  

Presidència titular - Matilde Peinado Rodríguez - Universidad de Jaén 

Vocalia titular - Maria Teresa Del Olmo Ibáñez - Universitat d’Alacant 



Secretària titular - Xavier Fontich Vicens - Universitat Autònoma de Barcelona 

  

Cinquè. Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs de professor 

titular d’universitat de referència TU/24/174 (Convocatòria núm. 2024/D/FC/CD/20), 

en el següent sentit: 

Categoria de la plaça:  Titular d'Universitat 

Convocatòria: 2024/D/FC/CD/20 

Referència del concurs: TU/24/174 

Identificador de la plaça: ATU01142 

Departament: Cirurgia 

Àrea de coneixement: Anestesiologia i Reanimació 

Perfil docent: Simulació aplicada als  coneixements mèdics i quirúrgics 

Perfil investigador: Anestesiologia 

Comissió titular 

Presidència titular - Maria Teresa Auguet Quintillà - Universitat Rovira i Virgili 

Vocalia titular - Juan Ignacio Arcelus Martínez - Universidad de Granada 

Secretària titular - Manel Armengol Carrasco - Universitat Autònoma de Barcelona 

Comissió suplent 

Presidència titular - Maria Concepción Carratalá Munuera - Universidad Miguel 

Hernández de Elche 

Vocalia titular - Luis Sabater Ortí - Universidad de València 

Secretària titular - Eloi Espin Basany - Universitat Autònoma de Barcelona 

  

9. Torn obert de paraules. 
 
El senyor Ernesto Castaños vol saber que està fent la UAB en el contenciós que es té amb 

el PDI dels programes Margarita Salas i Maria Zambrano, que està a cavall d’aquesta 

Comissió i de la Comissió de Recerca. Explica que el Tribunal Suprem ja ha establert un 

criteri, que les universitats no poden detreure dels sous dels investigadors les parts de la 

quota patronat a la seguretat social. Comenta que cada situació és un problema per les 

persones, el criteri jurídic ja està clar perquè és del Tribunal Suprem i s’està allargant una 

situació complicada per les persones.  



La vicegerent de Persones explica que quan el Ministeri d’Universitats va publicar la 

convocatòria va establir un ajut per persona i amb aquests diners es podia pagar tota la 

despesa del contracte, i la UAB, igual que el 98 % de les universitats espanyoles, van 

utilitzar aquests diners per pagar la quota patronal, que és un 30 %. Si pagaven a la 

persona 4.000 euros no haurien pogut fer front a una despesa tant gran, i es va optar 

per utilitzar tots els diners per pagar retribucions més quotes. Van haver demandes 

judicials en contra de que la quota patronal anés a càrrec del treballador, les universitats 

van demanar que no ho jutgessin els tribunals socials, van demanar que els litigis anessin 

a les sales contencioses i el que ha decidit el Tribunal Suprem és que qui ha d’entendre 

d’aquesta causa és el jutjat social, que ha dictaminat que els treballadors no han de fer-

se càrrec d’aquesta quota patronal. La UAB té els dos primers judicis dijous que ve. 

Explica que totes les universitats han demanat  al Ministeri que es pronunciï que si les 

universitats paguen això si aquesta despesa serà elegible per aquella convocatòria i el 

Ministeri ha dit que ho serà sempre que sigui obligatòria de pagar, i per dir que és 

obligatòria cal una sentència, i si s’acaba tenint una sentència en aquest sentit, 

s’imputarà aquesta despesa contra els romanents d’allò que no es va gastar. 

El vicerector d’Economia diu que es parla de les persones molt encertadament però el 

problema és global, i explica que el que paga la Generalitat no cobreix el capítol 1, dos 

milions euros d’aquesta situació és “tensionar” molt el pressupost de la UAB.  

Es comenta que si ara tenim problema amb aquestes convocatòries era perquè tenien 

elements diferencials d’altres convocatòries, i es demana quina és la diferencia perquè 

s’hagi generat aqueta situació. La vicegerent de Persones respon que la informació del 

propi Ministeri va parlar de retribucions de dos mil a quatre mil euros, les convocatòries 

van dir que les universitats podien fer això sense fer contracte, i amb beca no calia quota 

patronal, com van posar que es podia escollir les universitats (el 98% de les espanyoles) 

van fer-ho així.  

El doctor Joan Orobitg comenta que estaria bé parlar de la qüestió de les àrees afins als 

concursos, si ha d’haver una àrea afí o poden ser diverses àrees afins. També es va 

comentar que es parlaria de l’assumpte que el secretari de la comissió sigui de la UAB, o 

que ho sigui el president. El vicerector de Personal Acadèmic diu que sí que és un debat 

que s’ha de tenir, explica que s’han de modificar les normatives amb els nous Estatuts 

de la UAB i a mig termini es farà, quan arribi aquest moment, totes aquetes coses es 

debatran i es decidirà quina és la millor manera de fer-ho, amb les aportacions dels 

membres d’aquesta Comissió. Hi ha altres temes que són més urgents, com la normativa 

dels substituts, que es portaran properament per modificar-la.   

La doctora Clara Penas afirma que el llistat de membres de les comissions és difícil de 

gestionar, que s’escullen persones que s’han jubilat, o que s’han mort, i es retarda molt 

la constitució del tribunal. El vicerector diu que es treballa amb una llista de fa temps, 

perquè el Ministeri encara no ha enviat els llistats nous, i també passa molt que la gent 



es sent sorpresa quan se’ls hi diu que els hi ha tocat, ell suggereix que des de les 

direccions de departament facin el treball previ, quan passen la llista de 10 persones, 

aquestes persones hagin estat ja informades, alguns departaments ho fan així i tenen 

mes èxit.  

El doctor Pere Ysàs demana que aquesta reflexió i debat no quedi ajornat a un termini 

molt llarg, ja que si no s’ha de modificar el Reglament doncs no caldria. Explica que el 

tema de si el president o secretari és de la UAB no està a la normativa, és un criteri, a 

quasi totes les universitats el president de la comissió del concurs és de la pròpia 

universitat. Sobre les àrees afins, s’hauria de reflexionar sobre el fet que hi hagi una àrea 

afí en aquests concursos. Ell ha estat en comissions de concursos d’aquí i de fora i això 

no es dona en altres universitats, i d’aquí la sorpresa de gent que se la contacta i és d’una 

àrea que no és la seva. Es un tema per pensar bé. El vicerector diu que es tindrà en 

consideració i s’estudiarà.  

A les 11:39 h, el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 

acta. 

  

  

La secretària                                                                                                      Vist i plau  

       El president 


